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   中一入學第二次面試取消及中一入學註冊安排

  

    

  

   由於教育局宣布進一步延長全港學校停課至復活節假期之後，本校決定取消原定在三月份舉行的中一入學第二次面試。本校將根據考生第一次面試的表現，再結合其小學
五、六年級的校內學業成績以及課外活動的獎項等作為評審入學的準則。

  

    

  

   放榜日期謹訂為2020 年3 月23 日(星期一)，屆時所有考生將獲專函通知面試的結果，家長及  貴子弟亦可於當天上午9時後登入本校網頁(http://www
.plklfc.edu.hk
) 以學生的申請編號及英文姓名(大楷) 查詢結果。獲取錄的考生必須於下列指定日期完成入學註冊手續。未能完成註冊的考生，學位將不予保留。

  

    

  

   正取生的家長必須於下列時間到本校辦理註冊手續：

              

日期

     

24/3/2020

(星期二)

     

25/3/2020
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(星期三)

     

26/3/2020

(星期四)

    
         

時間

     

08:30 – 16:00

     

08:30 – 16:00

     

08:30 – 16:00

    
       

    

  

   如有正取生放棄學位，本校將於2020年3月27至4月27日期間致電通知獲錄取的備取生家長，故家長毋須致電本校查詢。

  

    

  

   如家長需要補交資料如考生小六成績，請於3月3日（下星期二）或以前以郵寄、傳真(27013866)、或電郵(admission@plklfc.edu.hk)
遞交。
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   Cancellation of the Second S.1 Admission Interview and S.1 Registration
Arrangements

  

    

  

   As the Education Bureau announced that the school suspension period is further extended to
no earlier than after the Easter Holidays, the second S.1 Admission Interview scheduled in
March will be cancelled. Candidates will be admitted based on their performance in the first
interview, their P.5-6 academic results at school and extracurricular achievements.

  

    

  

   The results will be released on 23 Mar 2020 (Mon). All candidates will receive a letter of the
interview result, and they can also log on to our school’s webpage ( http://www.plklfc.edu.hk )
 after 9:00 a.m. that day using their application numbers and their names (all in CAPITAL
letters) to check the result. Successful applicants should complete the registration procedures
on the following dates:

  

    

              

Date

     

24/3/2020 (Tue)
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25/3/2020 (Wed)

     

26/3/2020  (Thu)

    
         

Time

     

08:30 – 16:00

     

08:30 – 16:00

     

08:30 – 16:00

    
       

    

  

   Those who fail to complete the registration will forfeit their places automatically.

  

    

  

   Should any successful applicants fail to register within the assigned period, candidates on the
waitlist will be notified by phone on between 27 Mar 2020 and 27 Apr 2020. Parents are
therefore advised not to call us for the result.
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   For submission of supplementary information such as candidate’s P.6 academic reports,
parents can send the information to our school through mail, fax (27013866) or email
(admission@plklfc.edu.hk).
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